
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26. januar 2021 stillet følgende 

spørgsmål nr. 690 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 690:  

”Ministeren bedes redegøre for det potentielle kommercielle omfang af Statens Se-

rum Instituts registrering og opbevaring af data fra covid-test. Der henvises til artikel i 

Politiken af 23/1-21: ”Vores dna fra coronatests er en guldgrube af data, som myndig-

hederne gemmer””. 

 

Svar: 

Jeg har til brug for besvarelsen indhentet bidrag fra Statens Serum Institut, der har 

oplyst følgende:  

 

”SSI har forstået spørgsmålet som, at der spørges til, om SSI i kommercielt licensregi 

bruger data ifm. covid-19 test. SSI kan oplyse, at der ikke pågår nogen kommerciel  

licensering og/eller handel med dette. SSI kan derfor ikke redegøre for et potentielt 

kommercielt omfang for registrering og opbevaring af data fra covid-19 tests.” 
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